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PROTOKÓŁ NR XXXVI/2018 
z sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie odbytej 

w dniu 11 kwietnia 2018 roku  
w Urzędzie Miejskim w Żmigrodzie 

W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych ( lista obecności, jako załącznik nr 1). 
Radny nieobecny – Karol Kalinka  
 

Obecni byli również: 
Burmistrz Gminy Żmigród   Robert Lewandowski  
Z-ca Burmistrza Gminy Żmigród  Zdzisław Średniawski 
Sekretarz Gminy Żmigród   Joanna Monastyrska   
Skarbnik Gminy Żmigród   Anna Dobrowolska   
Pracownicy urzędu ( lista obecności, jako załącznik nr 2). 
Obrady rozpoczęły się o godz. 1400. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, 
otworzył sesję wypowiadając słowa  

„OTWIERAM XXXVI SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE”  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przywitał bardzo serdecznie wszystkich 
uczestników sesji. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomoc-
nych uchwał.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował o wniosku, który został złożony 
przez Burmistrza Gminy Żmigród Roberta Lewandowskiego. Przewodniczący rady 
odczytał wniosek ( wniosek stanowi załącznik nr 3). 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz skierował zapytanie do radnych, czy są 
uwagi lub wnioski do porządku obrad. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag i wniosków do porządku obrad.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad wyboru Sekretarza. 
Radny Leszek Kraszewski zgłosił kandydaturę radnego Jerzego 
Kowalewskiego.  
Radny Jerzy Kowalewski wyraził zgodę dla pełnienia funkcji Sekretarza. 
Radni nie zgłosili innych kandydatur.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zgłoszonej 
kandydatury na Sekretarza.  
Radni 13 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym” wybrali radnego Jerzego 
Kowalewskiego Sekretarzem. 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 
 

Projekt uchwały nr 1 w sprawie zmiany przebiegu dróg gminnych 
usytuowanych na terenie gminy Żmigród.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały. 
Pan Paweł Sułek pracownik Ref. IRL omówił projekt uchwały. 
Wybudowane nowe odcinki dróg położone w obrębie miejscowości Kanclerzowice, 
stanowią własność gminy Żmigród. Nowa droga łączy miejscowość Kanclerzowice z 
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drogą powiatową Żmigród –Osiek –Gruszeczka.  Podjęcie tej uchwały pozwoli na 
uruchomienie otrzymanej dotacji z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXVI.316.2018 
 

Projekt uchwały nr 2 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Trzebnickiemu. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały. 
Pan Paweł Sułek pracownik Ref. IRL omówił projekt uchwały. 
W 2017 roku Gmina zadeklarowała chęć partycypacji w kosztach budowy dwóch 
chodników przy drogach powiatowych w m. Borzęcin i m. Korzeńsko. Budowa 
chodnika w Korzeńsku nie doszła do realizacji, na budowę chodnika w Borzęcinie 
została przekazana dotacja w wysokości 40 tys. zł. W marcu br. Starostwo 
Powiatowe w Trzebnicy złożyło pismo w sprawie partycypacji w kosztach budowy 
chodnika w m. Korzeńsko w partnerstwie gm. Żmigród 50/50 w kwocie 360 tys. zł. 
Przed podpisaniem umowy Rada musi podjąć uchwałę w sprawie udzielenie pomocy 
finansowej Powiatowi Trzebnickiemu. Powiat na to zadanie ma zabezpieczone środki 
w kwocie 360 tys. zł. 
Burmistrz Robert Lewandowski powiedział, że gmina niezwłocznie po otrzymaniu 
pisma ze Starostwa podjęła decyzje w tym temacie i po podjęciu uchwały przez Radę 
dotacja zostanie przekazana. Kontynuując temat  p. Burmistrz powiedział, że ma 
nadzieję, że Starostwo wreszcie ogłosi przetarg na realizację tego zadania.  
Radna Agnieszka Ptak poprosiła o wyjaśnienie, czy w tamtym roku gmina nie 
przekazała dotacji dla Starostwa na budowę chodnika w Korzeńsku. 
Pan Paweł Sułek pracownik Ref. IRL poinformował, że w tamtym roku nie doszło 
do podpisania umowy na realizację chodnika w Korzeńsku, a w uchwale był zapis, że 
dotacja zostanie udzielona na realizację zadania, że środków Budżetu Gminy na rok 
2018. 
Radni zapytali, jaki odcinek chodnika zostanie wykonany. 
Radna Agnieszka Ptak poinformowała, że chodnik zostanie wykonany od krzyża 
przy wjeździe do Korzeńska ul. Kasztanową do białego kościoła. 
Pan Paweł Sułek pracownik Ref. IRL odczytał pismo powiatu, w którym było 
napisane, że chodnik będzie miał 1 km. 
Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXVI.317.2018 
   

Projekt uchwały nr 3 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Żmigród na rok 2018 i lata następne. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały. 
Pani Anna Dobrowolska Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały. 
W wieloletniej prognozie finansowej na lata 2018 - 2035 zostały uaktualnione kwoty 
dochodów i wydatków. Wprowadzone zmiany wynikają ze zmian w budżecie.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  13 głosami „za” 
      0 głosów „przeciw” 
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      1 głosem „wstrzymującym”    
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXVI.318.2018 
 

Projekt uchwały nr 4 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2018 rok. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały. 
Pani Anna Dobrowolska Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały. 
Zwiększono planowane dochody o łączną kwotę 14.268,00.-zł, z tego: 

 zwiększono plan finansowy z tytułu zadań zleconych w zakresie dodatków 
mieszkaniowych na podstawie pisma z DUW Wrocław, 

 zwiększono plan finansowy z tytułu zadań zleconych w zakresie świadczeń 
rodzinnych, świadczeń z funduszu alimentacyjnego na podstawie pisma z DUW 
Wrocław, 

Zwiększono planowane wydatki o łączną kwotę 536.968,00.-zł, z tego: 

 zwiększono plan finansowy na świadczenia społeczne i dodatki mieszkaniowe w 
związku ze zwiększeniem dotacji celowej na podstawie pisma z DUW Wrocław, 

 dokonano przesunięć między działami z działu Rodzina, rozdział Wspieranie 
rodziny, do działu Pomoc społeczna, rozdział Ośrodki pomocy społecznej, 

 zwiększono plan finansowy w zakresie świadczeń społecznych, świadczenia 
rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego w związku ze zwiększeniem 
dotacji celowej na podstawie pisma z DUW Wrocław. 

 zwiększono środki na budowę ścieżek rowerowych, dla pokrycia tego zadania 
wprowadzono do budżetu wolne środki w wysokości 522.700,-zł.   

Burmistrz Robert Lewandowski poinformował o technicznych sprawach 
związanych z budową ścieżek rowerowych, które będą mały nawierzchnie asfaltowa i 
beton wałowany. Beton wałowany jest technologicznie dobrym podłożem i trwałym z 
30 letnią gwarancją. Kontynuując temat p. Burmistrz powiedział, że zakłada, iż 
pieniądze, które zostały dołożone z budżetu na ścieżki rowerowe, zostaną 
odzyskane. Gmina złoży wniosek o zwiększenie do 85% wartości końcowej zadania, 
ponieważ Urząd Marszałkowski posiada wolne środki. Po odzyskaniu 85% środków z 
kwoty 507 tys. zł ze ścieżek rowerowych, gmina będzie mogła przeznaczyć na inne 
zadania. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  13 głosami „za” 
      0 głosów „przeciw” 
      1 głosem „wstrzymującym”    
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXVI.319.2018 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do ostatniego punktu porządku 
obrad zamknięcia sesji.  

ZAMYKAM XXXVI SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE  
Na tym zakończono posiedzenie o godz.1430. 
Protokołowała ; 
Małgorzata Schnitzer 

 


